

Driving F&I Performance.™

Sym-Tech Dealer Services is pleased to announce the appointment of Mr. Robin Powell, Vice President, Marketing and Product Management.



Robin joins Sym-Tech Dealer Services after a successful 20 year career at Sony Canada. At Sony, Robin held senior roles in Sales, Marketing, Public Relations, Product Management and Training. His extensive experience managing Sony's national dealer network, including extended warranty sales, will prove invaluable as Sym-Tech's products, channels, technology and client-base continues to evolve.

Robin obtained his MBA from Athabasca University and also completed a number of advanced education certifications, including the "E-Marketing Strategies for Success" program from the Schulich School of Business, York University.

In his position at Sym-Tech, Robin is responsible for leading his team in developing and executing marketing and product strategies that will drive increased F&I performance for our Dealer, Dealer Group and OEM clients across Canada.

Robin can be reached at robin.powell@sym-tech.ca or 905-889-5390 ext. 2930.

Sym-Tech Dealer Services is a performance-driven Canadian F&I provider offering comprehensive solutions. With training centres in Montreal, Toronto and soon also in Calgary, we assist dealers to drive higher F&I results! To learn more visit www.sym-tech.ca

Sym-Tech®
DEALER SERVICES


AMT Warranty
An AmTrust Financial Company

Propulser le rendement en matière de financement et d'assurances

C'est avec plaisir que Sym-Tech Services aux concessionnaires annonce la nomination de M. Robin Powell au poste de Vice-président, Marketing et gestion des produits.



Robin se joint à Sym-Tech Services aux concessionnaires après 20 ans d'une carrière couronnée de succès chez Sony Canada, où il a occupé des postes de direction dans les domaines des ventes, du marketing, des relations publiques, de la gestion de produits et de la formation. Sa vaste expérience de la gestion du réseau de revendeurs nationaux de Sony, incluant la vente de garanties prolongées, sera précieuse au fur et à mesure que les produits, les canaux, la technologie et la clientèle de Sym-Tech évolueront.

Robin a obtenu son MBA de l'Athabasca University et a également complété plusieurs certifications de niveau avancé, y compris le programme de stratégies de mise en marché électronique E-Marketing Strategies for Success de la Schulich School of Business de York University.

Chez Sym-Tech, Robin dirige son équipe dans l'élaboration et l'exécution de stratégies marketing/produits qui permettront à nos clients partout au Canada, qu'il s'agisse de concessionnaires, de groupes de concessionnaires ou de clients manufacturiers, d'améliorer leurs performances en matière de financement et d'assurances.

Vous pouvez joindre Robin à l'adresse robin.powell@sym-tech.ca ou au 905-889-5390, poste 2930.

Sym-Tech Services aux concessionnaires est un fournisseur canadien de financement et d'assurances axé sur la performance et offrant des solutions complètes. Avec des centres de formation à Montréal, à Toronto et bientôt à Calgary, nous aidons les concessionnaires à obtenir de meilleurs résultats en matière de financement et d'assurances! Pour en savoir plus, visitez notre site Web, www.sym-tech.ca.

Sym-Tech
SERVICES AUX CONCESSIONNAIRES


AMT Warranty
Une entreprise AmTrust Financial